
Protokół nr XXXI/2018 

z sesji Rady Gminy w Krzemieniewie 
z dnia 14 maja 2018 r. 

 
 

 

Sesja Rady Gminy w Krzemieniewie odbyła się 14 maja 2018 r. o godz. 1430 w sali 

Gminnego Centrum Kultury w Krzemieniewie. 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Piotr Sikorski, który powitał obecnych 

radnych, a w imieniu Rady zaproszonych sołtysów i gości.  Listy obecności stanowią 

załączniki nr 1, 2 i 3  do protokołu. 

 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie się Pana , który będzie nagrywał i filmował 

bezpośredni przebieg sesji. 

Pan Aleksander Ziemek poinformował zebranych, że w ramach przygotowania się do 

nowych przepisów w sprawie udostępniania bezpośrednich nagrań obrad sesji, za 

pomocą portalu  Ziemia Leszczyńska będzie można odtworzyć obrady dzisiejszej sesji . 

Poza tym portal Ziemia Leszczyńska chce pokazać działalność sportową i kulturalną w 

poszczególnych gminach powiaty Leszczyńskiego. 

Pan Przewodniczący poinformował pana Aleksandra Ziemka, że Sesje Rady Gminy 

Krzemieniewo, są otwarte na bezpośrednie transmisje obrad. 

 

Następnie Przewodniczący - na podstawie listy obecności - stwierdził, że w obradach 

bierze udział 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

 

Przewodniczący zaproponował następujący porządek obrad: 

 
1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Informacja  na temat działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

4. Pytania, wnioski, interpelacje radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Krzemieniewo 

na rok 2018 ( druk nr 224 ). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w miejscowości 

Karchowo stanowiącą własność gminy Krzemieniewo. ( druk nr 225). 

7. Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej zabudowanej budynkiem handlowo-usługowym i  budynkiem 

wagowym będącym w użytkowaniu wieczystym w miejscowości Krzemieniewo. ( druk nr 

226). 



8. Podjęcie uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 
nieruchomości gruntowej zabudowanej budynkiem handlowo-usługowym będącym w 
użytkowaniu wieczystym w miejscowości Krzemieniewo. (druk nr 227) 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu gminy Krzemieniewo na 2018 r. ( druk nr 
228). 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 - 
2024 . ( druk nr 229 ). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt    

w ośrodku wsparcia – schronisku dla bezdomnych. (druk nr 230) 
 

12   Odpowiedzi na pytania, wnioski i interpelacje. 

13.     Wolne głosy, komunikaty. 

14.     Zakończenie sesji. 

 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych chciałby wystąpić z 

wnioskiem o wprowadzenie poprawek do  wyżej wymienionego porządku obrad. 

Radni nie zgłosili uwag do zaproponowanego porządku , wobec czego przystąpiono do 

jego realizacji. 

 

Ad p.2. 

 

Przewodniczący zapytał radnych o uwagi do projektu protokołu z poprzedniej sesji. 

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu z XXX sesji.  

Za przyjęciem protokołu głosowało 14 obecnych radnych.  

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad p.3. 

Przewodniczący obrad poprosił Wójta o przedstawienie informacji z działań podjętych 

przez Urząd Gminy w okresie międzysesyjnym, tj. od 26 marca 2018 r. 

Wójt poinformował zebranych o następujących działaniach i wydarzeniach, które miały 

miejsce w w/w okresie, a także o przebiegu prowadzonych  inwestycji: 

- dalej kontynuowane są prace związane z budową oczyszczalni ścieków w Luboni i sieci 

kanalizacyjnych. Terminy zakończenia inwestycji przesuną się w związku z 

wyniesieniem się jednego z reaktorów na budowie oczyszczalni w Luboni.  

Firma która wygrała przetarg na wykonanie sieci kanalizacyjnej zatrudniła więcej 

podwykonawców w celu przyspieszenia prac. W Garzynie i Górznie sieć jest już prawie 

ukończona.  



W Krzemieniewie, Górznie i Garzynie został poszerzony zakres prac, poprzez 

zwiększenie ilości przykanalików,  ponieważ jak przygotowywano projekt kanalizacji 

nie było jeszcze wyznaczonych działek, na których należało nanieść przykanaliki. 

Rozruch oczyszczalni ścieków będzie w kosztach wykonawcy tj. firmy Molewski, jednak 

z funduszy gminy należy pokryć koszty rozruchu sieci kanalizacyjnej. 

- w Krzemieniewie ul. Spółdzielcza odtworzona będzie na całej długości i szerokości 

przez wykonawcę sieci, bez udziału kosztów gminy. 

- 25 maja br. wchodzą w życie przepisy – unijne rozporządzenie o ochronie danych 

osobowych RODO, w związku z tym odbywają się szkolenia w urzędzie gminy oraz 

jednostkach podporządkowanych gminie w tym zakresie. 

- w Szkole Podstawowej w Drobninie dnia 07 maja odbyły się obchody święta 

Konstytucji 3Maja. 

- w Urzędzie Gminy odbyło się spotkanie ratowników, którzy będą zabezpieczać 

kąpielisko w Górznie,  czynne ono będzie od 15 czerwca do 31 sierpnia 2018 r. 

- wydłuży się termin realizacji poszerzenia drogi Garzyn –Drobnin , ponieważ nie 

uzyskaliśmy zgody na wycinkę drzew. 

- w miejscowościach Bojanice , Oporowo, Grabówiec wykonywana jest wymiana sieci 

wodociągowej. 

- w sprawie realizacji  wniosku po odwołaniu na pozyskanie środków unijnych, wójt 

poinformował, że został on oceniony pozytywnie,  

 

Ad.p.4 

 

W kolejnym punkcie obrad przewodniczący Rady zaprosił radnych do zgłaszania 

interpelacji, wniosków i zadawania pytań. 

Radna Małgorzata Tarnowska – zgłosiła uszkodzenie tabliczki z nazwa ulicy 

Jesionowej w Garzynie. 

Przewodniczący Rady poinformował , że otrzymał dwie interpelacje pisemne od 

radnych Katarzyny Wysockiej i Michała Michalskiego z Pawłowic. Jedna interpelacja 

dotyczy zakupu fotopułapek czyli terenowego przenośnego monitoringu, w celu 

zwalczania dzikich wysypisk śmieci, druga interelacja dotyczy prośby o zakup tablicy 

ogłoszeń i zamontowanie jej przy boisku Orlik w Pawłowicach, a także zakupu i montażu 

monitoringu na stadionie w Pawłowicach. Intereplacje te stanowią zał. nr 4 i 5 do 

niniejszego protokołu. 

Radna Katarzyna Wysocka – zapytała w imieniu mieszkańców wsi Pawłowice czy w 

najbliższym czasie planuje się odrolnienie ziemi . 



Radny Marek Garbacz – poruszył problem naprawy drogi Drobnin -Zbytki na 

wyjeździe do drogi krajowej nr 12 oraz naprawę chodnika wzdłuż ogrodzenia przy 

Kościele w Drobninie. 

Radny Piotr Majchrzak – zgłosił potrzebę naprawy drogi powiatowej z Oporówka do 

Ponieca, ponieważ jest tam bardzo niebezpieczne załamanie pobocza drogi, które 

powinno być szybko naprawione lub oznaczone, ponadto w Luboni występują ubytki 

asfaltu, są one spowodowane budową sieci kanalizacyjnej, zasypane tłuczniem, który 

jest bardzo niebezpieczny, ponieważ przejeżdżające samochody rozrzucają te kamienie. 

Zapytał również, kiedy naprawiane będą chodniki oraz drogi uszkodzone przez 

wykonawców sieci kanalizacyjnej. 

Radny Leszek Kruk – zapytał o przejazd z ul. Wiejskiej do ul. Spółdzielczej przy posesji 

pana M. Musielaka w Krzemieniewie, kto jest właścicielem tej drogi, ponieważ 

należałoby tam wzmocnić most, gdyż przejeżdża tam ciężki sprzęt rolniczy . 

Przewodniczący Rady Piotr Sikorski zwrócił się z pytaniem do Wójta, czy 

przywracanie dróg do stanu pierwotnego po budowie sieci kanalizacyjnej należy do tych 

firm które realizują zadanie. 

Ponadto prosił o zrobienie harmonogramu wykonywania prac związanych z siecią 

kanalizacyjną i oczyszczalnią ścieków w celu zapoznania radnych z terminami realizacji 

powyższych prac, aby nie było pomówień , że inwestycja nie jest realizowana zgodnie z  

podpisaną umową. 

Ponieważ więcej pytań nie zgłoszono Przewodniczący poprosił o kontynuację obrad. 

Ad p.5. 

Zastępca Wójta pan Radosław Sobecki przedstawił projekt uchwały w sprawie wykazu 

kąpielisk na terenie gminy Krzemieniewo na rok 2018. 

Wyjaśnił, że w 2018 roku zmieniło się prawo dotyczące organizacji kąpielisk i miejsc 

przeznaczonych do kąpieli. Dotychczasowo gmina dowolnie decydowała o tym, czy na 

swoim terenie organizuje kąpielisko czy miejsce do kąpieli, a decyzja ta wpływa na 

częstotliwość badań wody i liczbę ratowników. Od tego roku wszystkie miejsca, w których 

organizowana jest kąpiel muszą być kąpieliskiem, jeżeli funkcjonować będą dłużej niż 30 

dni.  

Następnie pan Zastępca Wójta odczytał projekt uchwały. 

Radna Henryka Przybylska zwróciła uwagę na zapis dotyczący liczby osób 

korzystających z kąpieliska i zapytała czy mówi się o liczbie osób dziennie czy 

jednorazowo ?, ponieważ  z zapisu w uchwale zrozumiała , że 50 osób może kąpać się w 

ciągu całego dnia, a jednorazowo, że 50 osób zmieści się na terenie kąpieliska w tym 

samym momencie i nie mogą się one wymieniać. Nie rozumie zapisu „dziennie”. 

 



Zastępca Wójta odpowiedział, że intencja była taka, że 50 osób w jednym momencie 

może korzystać z kąpieliska, a ilości osób podano na podstawie rozmów z ratownikami 

w sprawie  ilości faktycznie korzystających z kąpieli w jeziorze w latach ubiegłych. 

Zaznaczył , że nie należy popadać w zbytnią skrupulatność, bo wszyscy wiedzą, że 

trudno jest liczyć kąpiących się na bieżąco. 

Radny Marek Garbacz- zapytał, czy zapis o liczbie kapiących wynika bezpośrednio z 

nowej ustawy, czy to nasza inwencja własna, ponieważ jeżeli już na obradach wzbudza 

śmieszność, to co dopiero wśród mieszkańców, zaproponował, aby zrezygnować z tego 

zapisu. 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że rezygnacja z zapisu lub jego zmiana nie wchodzi w rachubę, 

ponieważ uchwała została zaopiniowana przez instytucje zewnętrzne tj. Wojewódzki 

Inspektorat Ochrony Środowiska, Wody Polskie oraz SANEPID. 

W związku z powyższym wielu radnych zauważyło, że wszystko jest dobrze dopóki nic 

się nie stanie, a odpowiedzialność za kąpielisko biorą ratownicy, którzy mogą 

skrupulatnie sprawdzać liczbę kąpiących się. 

Ponieważ innych pytań ani uwag ze strony radnych nie było, przewodniczący 

przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 obecnych radnych. Uchwała została 

przyjęta jednomyślnie i stanowi zał. nr 6 do niniejszego protokółu. 

 

Ad.p.6. 

W kolejnym punkcie obrad zastępca wójta pan Radosław Sobecki przedstawił 

projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w 

miejscowości Karchowo stanowiących własność gminy Krzemieniewo.  

Wyjaśnił on, że nieruchomość została podzielona na trzy działki budowlane, 

które do tej pory były użytkowane rolniczo przez jednego dzierżawcę. Nie są one jeszcze 

objęte miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego, ale wydano decyzje o 

warunkach zabudowy. Ponieważ jest zainteresowanie na nabycie przedmiotowych 

działek, postanowiono przedstawić radzie projekt uchwały. 

Radny Leszek Kruk zauważył , że nad działkami przechodzi sieć energetyczna, 

czy na pewno są chętni na taki działki. 

Zastępca Wójta odpowiedział , że istotnie przechodzi tam sieć energetyczna, ale 

nie powinno być problemów z zabudową tych działek. 

Radny Marek Garbacz – zadał pytanie w sprawie drogi dojazdowej do działek, 

czyją własnością jest ta droga. 



Zastępca Wójta wyjaśnił, że część drogi dojazdowej jest własnością gminy, a część 

jest drogą prywatną. 

Przewodniczący zapytał, czy ten grunt był własnością sołectwa, czy gminy i jak 

był on użytkowany dotychczas. 

Zastępca Wójta odpowiedział , że grunt przeznaczony pod działki budowlane, jest 

własnością gminy i dotychczas był użytkowany rolniczo przez dzierżawcę. 

Ponieważ Radni nie zgłaszali innych uwag do zaproponowanej uchwały, 

Przewodniczący przeprowadził  głosowanie.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych.  

Uchwała została przyjęta jednomyślnie i stanowi zał. nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.p.7. 

Projekt uchwały w sprawie wyraz enia zgody na sprzedaz  w drodze 

bezprzetargowej nieruchomos ci gruntowej, zabudowanej budynkiem handlowo – 

usługowym i budynkiem wagowym, będącej w uz ytkowaniu wieczystym na rzecz 

uz ytkownika wieczystego w m. Krzemieniewo przedstawił zastępca wo jta. 

Poinformował, z e dotychczasowy uz ytkownik wieczysty wystąpił z wnioskiem o wykup 

na własnos c  działki połoz onej w Krzemieniewie, kto ra zabudowana jest budynkiem 

handlowo- usługowym i budynkiem wagowym.  Zgodnie z przepisami ustawy o 

gospodarce nieruchomos ciami, nieruchomos c  oddana w uz ytkowanie wieczyste moz e 

byc  sprzedana wyłącznie uz ytkownikowi wieczystemu, w drodze bezprzetargowej. 

Ponieważ nie zgłaszano  uwag, ani pytań do przedstawionej uchwały, przewodniczący 

przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i  stanowi załącznik  nr 8  do niniejszego 

protokołu. 

 

Po przegłosowaniu powyższej uchwały Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwę w 

obradach. 

Ad. p. 8. 



Po przerwie Zastępca Wójta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej, zabudowanej 

budynkiem handlowo-usługowym, będącej w użytkowaniu wieczystym na rzecz 

użytkownika wieczystego w m. Krzemieniewo. 

Zastępca Wójta poinformował że dotychczasowym użytkownik wystąpił z wnioskiem o 

wykup na własność przedmiotowej nieruchomości. W związku z powyższym 

wystąpiono do rady o podjęcie tej uchwały. 

Radny Leszek Kruk zapytał, jak wygląda sprawa sprzedaży w drodze bezprzetargowej. 

Zastępca Wójta odpowiedział, że do sprzedaży przygotowywana jest wycena zrobiona 

przez rzeczoznawcę. 

Ponieważ nie zgłaszano innych uwag, ani pytań do przedstawionej uchwały, 

przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i  stanowi załącznik  nr 9  do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.p.9. 

Przewodniczący Rady kontynuując obrady poprosił Skarbnik Gminy Dorotę 

Andrzejewską o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian do budżetu gminy 

na rok 2018. 

Skarbnik poinformowała zebranych o zwiększeniu planowanych dochodów budżetu 

gminy o kwotę 399.027  zł.  do kwoty 36..071.034,78 zł.  i wydatków o kwotę 399,027 zł 

do kwoty 50.612.709,89 zł. 

Następnie, w czytelny i wyczerpujący sposób, na podstawie przedłożonego radnym 

wykazu zmian, przedstawiła i omówiła przed przegłosowaniem,  wszystkie zmiany 

wprowadzone do projektu uchwały . (szczegółowy  wykaz zmian stanowi uzasadnienie 

do uchwały nr XXXI/228/2018).  

Pani Skarbnik odczytała treść projektu uchwały w sprawie zmian do budżetu na 2018 r. 

Następnie wywiązała się dyskusja. 

Radny Michał Michalski  zapytał, z jakich środków przeznacza się 25 tys. na 

działalność Gminnego Centrum Kultury, ponieważ nie było ich zaplanowanych w 

budżecie na 2018 r. 



Pani Skarbnik odpowiedziała, że z środków uzyskanych ze sprzedaży wieczystego 

użytkowania. 

Radny Marek Garbacz – poruszył problem obchodów Święta Niepodległości, w 

budżecie nie było zaplanowanych środków na obchody tego święta. 

Wójt odpowiedział, że do dnia dzisiejszego nie wiedzieliśmy jak to święto miało być 

obchodzone.  

Na spotkaniu z Wójtami i Burmistrzami ustalono, że każda gmina będzie na swoim 

terenie organizować obchody tego święta.  

Obecnie jest koncepcja Przewodniczącego Rady Miasta Leszna, aby wszystkie gminy 

wspólnie obchodziły  Święto Niepodległości w dniu 16 czerwca br. w Lesznie, na które 

zaproszono gości z każdej gminy. 

 W naszej gminie obchody Święta Niepodległości będą odbywały się w listopadzie, na 

które jest przeznaczone 6 tys. zł. 

Radny Marek Garbacz zapytał, czy jest koncepcja działania Gminnego Centrum Kultury 

i czy na pewno konieczne są dodatkowe środki finansowe. 

Wójt odpowiedział, że po zmianie dyrektora wprowadziliśmy nowe zasady działania 

Centrum Kultury. Pani Dyrektor swoją działalność będzie opierała również na 

sponsoringu. 

 

Ponieważ innych pytań i uwag nie wnoszono do przedstawionego projektu uchwały 

Przewodniczący obrad przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i  stanowi załącznik  nr 10  do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.p.10. 

 
W kolejnym punkcie programu obrad Skarbnik Gminy przedstawiła  projekt 

uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Krzemieniewo na 

lata 2018 – 2024. 

Wyjaśniła , że wieloletnia prognoza finansowa obejmuje lata 2018 – 2024. Okres 

zadłużenia uwarunkowany jest prognozowanym zadłużeniem gminy w latach 2017 – 

2018 oraz planowaną spłatą zadłużenia w latach 2018 – 2024. 



Ponieważ uwag i pytań do przedstawionej uchwały nie było, Przewodniczący Rady 

przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednomyślnie i stanowi  załącznik nr 11  do niniejszego 

protokołu. 

Ad p.11. 

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia – schronisku dla bezdomnych. 

Wyjaśniła , że zgodnie z ustawą o pomocy społecznej udzielenie schronienia osobom 

bezdomnym jest zadaniem własnym gminy. Jest to świadczenie niepieniężne dla osób, 

które nie są w stanie zapewnić sobie miejsca noclegowego we własnym zakresie. Na 

terenie gminy Krzemieniewo zadanie to realizuje GOPS. 

Radna Maria Kamyczek zapytała, czy gmina Krzemieniewo kierowała  osoby z naszego 

terenu do schroniska dla bezdomnych. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że takich przypadków w roku bieżącym nie było , ale 

wcześniej zdarzały się, i  należało osobę bezdomną kierować do schroniska. 

Ponieważ innych uwag i pytań nie było, Przewodniczący Rady przeprowadził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. 

Uchwała wraz z  uzasadnieniem została przyjęta jednomyślnie i stanowi  załącznik nr 

12  do niniejszego protokołu. 

 

Ad p.12. 

Do zgłoszonych pytań i interpelacji Wójt odniósł się następująco: 

- w sprawie naprawy tabliczki ul. Jesionowa w Garzynie, będzie zrobiona we własnym 

zakresie przez grupę remontową Urzędu Gminy, 

- odrolnienie ziemi w Pawłowicach; obecnie jesteśmy na etapie zbierania wniosków do 

planu zagospodarowania przestrzennego, jeżeli będą takie wnioski, to prosimy zgłaszać 

do Urzędu Gminy, jednak grunty klasy III to bardziej skomplikowana procedura 

ponieważ musi być zgoda Ministerstwa. 



- w sprawie naprawy drogi Drobnin - Zbytki, wszystkie uszkodzone drogi  sukcesywnie 

są naprawiane. 

- chodnik przy kościele w Drobninie, jeżeli będzie to mały zakres prac, będziemy 

zrealizować go przez grupę remontową Urzędu Gminy, 

- w sprawie drogi Oporówko- Poniec, sprawa ta została zgłoszona do Zarządu Dróg 

Powiatowych w Lesznie,  ponowimy ją jeszcze raz. 

- w sprawie uzupełnienia ubytków w drogach po inwestycji kanalizacji; prace te będą 

realizowane przez firmy wykonujące sieć kanalizacyjną na tych drogach. 

Radny P. Majchrzak, prosił o poważne podejście do sprawy, ponieważ problem 

załamania pobocza drogi z Oporówka do Ponieca zgłaszał już kilkakrotnie i zadanie to 

nie zostało zrealizowane, jeżeli nie można naprawić to należy chociaż oznaczyć 

niebezpieczeństwo na drodze. 

Wójt odpowiedział, że ponaglimy sprawę w Starostwie Powiatowym w Lesznie. 

- w sprawie mostu między ul. Wiejską i Spółdzielczą, droga jak i mostek jest własnością 

prywatną i umocnienie mostu należy do właściciela,  

-  w sprawie kosztorysów napraw dróg; odpowiedział, że dokładaliśmy do kosztów 

realizacji dwóch dróg w Drobninie i w Luboni, większy koszt ul. Spółdzielczy jest poza 

budżetem gminy, ponieważ ma to zrealizować firma TERLAN. 

- o terminach wykonywania prac związanych z naprawami dróg na terenie gminy 

będziemy na bieżąco informować mieszkańców, 

- w sprawie interpelacji pisemnych :  

Ad.1. Zakup fotopułapek , aby wykrywać sprawców wyrzucania śmieci i niszczenia 

mienia, zastanowimy się  nad zakupem takiego sprzętu, ponieważ obserwuje się coraz 

więcej przypadków niszczenia mienia oraz śmieci w rowach przydrożnych. 

Radny Michał Michalski zaproponował, aby umieścić w gazecie gminnej wzmiankę na 

temat możliwości bezpłatnego wywozu śmieci, gruzu i innych odpadów na wyznaczone 

miejsce PSZOK w Krzemieniewie, prosił również o umieszczenie zdjęć z miejscami,  

gdzie są nielegalnie wyrzucane śmieci. 

Ad.2. Umieszczenie tablicy informacyjnej przy boisku Orlik w Pawłowicach; taką tablicę 

zrobimy i będziemy umieszczać informacje w okolicach boiska, ponieważ na samym 

boisku Orlik nie można umieszczać tablic reklamowych. 

- Przewodniczący zapytał o termin zakończenia prac związanych z kanalizacją . 



Zastępca Wójta odpowiedział , że zgodnie z umowami termin zakończenia prac na 

oczyszczalni ścieków to 30 maja i termin zakończenia sieci kanalizacyjnej w 

Krzemieniewie to 31 maja br. 

 

 

Ad p. 13. 

W wolnych głosach i wnioskach, Przewodniczący poinformował radnych, że 

otrzymał pismo z firmy INEA w sprawie rozważenia możliwości obniżenia opłaty za 

umieszczenie urządzeń telekomunikacyjnych w pasie drogi gminnej. 

Następnie przedstawił sprawę obchodów Święta Niepodległości zainicjowaną przez 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Lesznie, który zaproponował Zgromadzenie 

Samorządów zwołane z okazji 100 rocznicy odzyskania przez Polskę niepodległości, na 

dzień 16 czerwca 2018 r.  godz. 9,30. 

Poinformował, że otrzymaliśmy zaproszenie dla 44 osób, i zdecydował , że pojadą 

wszyscy radni, sołtysi, kierownictwo Urzędu Gminy, oraz 4 byłych działaczy 

samorządowych. 

Pani Sołtys z Mierzejewa ponownie prosiła o utworzenie przejścia dla pieszych 

w Mierzejewie, jest to bardzo newralgiczny punkt, gdzie należy zrobić to przejście, jest 

tam przystanek autobusowy dla dzieci , przejście do sklepu i bardzo niebezpiecznie, 

szczególnie dla dzieci . Takie oznaczone przejście działa na wyobraźnię kierowców.  

Radny P. Majchrzak prosił, aby ponowić prośbę o sprzątanie chodnika przy 

drodze Powiatowej oraz sprzątnie parku w Luboni. 

Zastępca Wójta poinformował, że pisma w powyższych sprawach zostały 

wysłane i do dnia dzisiejszego są bez odpowiedzi. 

Radny P. Majchrzak prosił, aby ponowić pisma wraz z dokumentacją graficzną 

tj. zdjęciami.  

Sołtys wsi Brylewo prosił o przeniesienie placu zabaw z parku na boisko. 

Pani Sekretarz poinformowała, że 09 marca 2018 r. weszła w życie ustawa o 

zmianie ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz o 

bezpieczeństwie imprez masowych. W związku z tym rada gminy powinna w drodze 

uchwały ustalić zasady usytuowania miejsc sprzedaży i podawania alkoholu, oraz 

maksymalną liczbę zezwoleń na sprzedaż alkoholu na terenie całej gminy.  



Projekt uchwały poddamy opinii zebrań wiejskich, a następnie przedstawimy na 

radzie gminy w celu podjęcia powyższej uchwały. Zwróciła się do Sołtysów wsi, aby 

zwołali zebrania wiejskie w tej sprawie i wyrazili opinie o projekcie uchwały. 

Projekt uchwały stanowi zał. nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad p. 14. 

Wobec zrealizowania porządku obrad,  przewodniczący podziękował zebranym za 

udział w sesji . O godzinie 17:00 zamknął obrady. 

 

 
 

Protokołowała:  
  

Przewodniczący 
Rady Gminy w Krzemieniewie 

 

 
( Bogusława Stróżyńska)  ( Piotr Sikorski) 

 
 
 

 


